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PROCES – VERBAL NR.50 
încheiat astăzi, 30 ianuarie 2025, 

în şedinţă extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş 
 

    La orele 12:00, domnul Marius-Florinel Nicolaescu, vicepreședintele 
Consiliului Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei ordinare, care s-a 
desfășurat fizic dar și prin mijloace electronice (on-line). La această ședință au 
participat 34 de consilieri județeni, dintre care 24 au fost prezenți fizic și 10 
conectați pe platforma pusă la dispoziție de către Consiliul Județean Argeș, fiind 
absent domnul Ion Mînzînă, Președintele Consiliului Județean Argeș, deci 
şedinţa este statutară. 

 

         La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 
Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: 
dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică Administraţie 
Publică Locală, dna Carmen Mocanu, director executiv Direcția Economică, dna 
Roxana Stoenescu, director executiv Direcția Cultură, Turism și Tineret, dl Alin 
Stoicea, director executiv Direcția Tehnică. 
 

Menționăm că domnul consilier județean Dumitru Grecu s-a conectat la 
punctul nr. XIV de pe ordinea de zi - Hotărârea nr. 12, s-a deconectat la punctul 
nr. XXI de pe ordinea de zi - Hotărârea nr. 19 apoi s-a reconectat la punctul nr. 
XXXI de pe ordinea de zi - Hotărârea nr. 29. 

La începutul ședintei a anunțat că se va abține și nu va participa la vot ca 
urmare a faptului că are un interes personal în problema supusă dezbaterii – 
domnul consilier județean Ion Istrate la punctele nr. XV de pe ordinea de zi – 
Hotărârea nr. 13 și nr. XXXV – Hotărârea nr. 33; 

 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Bună ziua, este ora 12.00. Bine 
ați venit la prima ședință ordinară a Consiliului Județean Argeș, noi ne-am mai 
întâlnit online, la multi ani colegilor din consiliul județean, la mulți ani celor din 
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sală. Știu din comisii că avem o ședință cu multe puncte pe ordinea de zi, știu că 
în comisii au fost foarte multe discuții, că au fost lămurite și acesta este un lucru 
foarte bun, pentru că ne permite nouă astăzi să termin mai repede. Încep cu 
prezența, dl Ion Mînzînă este la București, dl Bughiu Adrian Dumitru prezent 
aici, subsemnatul prezent. 

Dl consilier județean Adrian Dumitru Bughiu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Andrei Ionuț? 

Dl consilier județean Ionuț Andrei – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Dna Baciu Anca-Alina ? 

Dna consilier județean Anca-Alina Baciu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dl Badea Andrei-Bogdan? 

Dl consilier județean Andrei-Bogdan Badea – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu   - Dl Bălan Iosif Bogdan? 

Dl consilier județean Iosif Bogdan Bălan – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dna Bărbulescu Roxana-Elena?  

Dna consilier județean Roxana Elena Bărbulescu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu   - Dl Crețu Constantin-Cristinel?  

Dl consilier județean Constantin-Cristinel Crețu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Dl Dumitrescu Dan-Mihai? 

Dl consilier județean Dan-Mihai Dumitrescu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Enache Valentin-Viorel?  

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dna Ghineț Cristina?  

Dna consilier județean Cristina Ghineț - Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu   - Dl Ghiță Cosmin Constantin? 

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – Prezent! 
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Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu   - Dl Grecu Dumitru ? 

Dl consilier judetean Dumitru Grecu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu -  Dna Iagăr Elena ? 

Dna consilier județean Elena Iagăr – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dna Iancu Ionela-Garofița? 

Dna consilier județean Ionela-Garofița Iancu - Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Ilie Ion? 

Dl consilier județean Ion Ilie – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent! Menționez ca nu particip la punctul 
XV și punctual XXXV de pe ordinea de zi. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Lițoi Marin-Florin ?    

Dl consilier județean Marin-Florin Lițoi – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dna Lupaș Diana – Elena ? 

Dna consilier județean Diana – Elena Lupaș - Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Matei Florian-Codruț?  

Dl consilier județean Florian-Codruț Matei – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Mustățea Ionuț-Mihai ?  

Dl consilier județean Ionuț - Mihai Mustățea – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Dl Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Niță Nicolae ?  

Dl consilier județean Nicolae Niță  - Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu   - Dl Olteanu Iustin-Valentin ? 

Dl consilier județean Iustin-Valentin Olteanu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dna Popa Elena-Cristina ? 
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Dna consilier județean Elena Cristina Popa – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu   - Dl Roșu Dragoș ? 

Dl consilier județean Dragoș Roșu – Prezent!  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Sandu Adrian?  

Dl consilier județean Adrian Sandu  – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu   - Dl Soare Emanuel?  

Dl consilier județean Emanuel Soare – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu  - Dl Stăncescu Ion?  

Dl consilier județean Ion Stăncescu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Dl Tase Adrian ?  

Dl consilier județean Adrian Tase – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu   - Dl Tică Manuel? 

Dl consilier județean Manuel Tică – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu -  Dl Tudose Nicolae? 

Dl consilier județean Nicolae Tudose – Prezent! 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Dna Vasile-Stoica Vasilica ? 

Dna consilier județean Vasilica Vasile-Stoica – Prezent! 

 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Doamna Bădulescu va depune 
jurământul. Avem 37 de puncte pe ordinea de zi, supun la vot ordinea de zi. 
Cine este împotrivă? Abțineri? Nu sunt. 

 

 

-I- 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
ordinare a Consiliului Judeţean Argeş din data de 19.12.2024. 
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Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?   

Procesul verbal al ședinței a fost votat în unanimitate. 

 
 
 

-II- 

          Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare cu convocare de îndată a Consiliului Judeţean Argeş din data de 
20.12.2024.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Procesul verbal al ședinței a fost votat în unanimitate. 

 
 

-III- 

          Trecându-se la punctul III al ordinii de zi – Procesul - verbal al şedinţei 
extraordinare cu convocare de îndată a Consiliului Judeţean Argeş din data de 
08.01.2025.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Procesul verbal al ședinței a fost votat în unanimitate. 

 
 

-IV- 

          Trecându-se la punctul IV al ordinii de zi – Depunerea jurământului de 
către doamna Bădulescu Paula Mădălina.  

Dna consilier județean Paula-Mădălina Bădulescu – Eu Bădulescu Paula-
Mădălina, jur să respect Constituția și legile țării și să fac cu bună credință tot 
ceea ce stă în puterea și în priceperea mea pentru bine locuitorilor județului 
Argeș. Așa să-mi ajute Dumnezeu. 
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-V- 

          Trecându-se la punctul V al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru 
modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Argeș nr. 
2/18.11.2024 privind aprobarea componenței nominale a comisiilor de 

specialitate ale Consiliului Județean Argeș.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.3 
 
 

-VI- 

          Trecându-se la punctul VI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean Argeș 
și Serviciul Public Județean Salvamont Argeș.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.4 
 
 
 

-VII- 

          Trecându-se la punctul VII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
predarea Serviciului Public Județean Salvamont Argeș, a fondului propriu de 
documente, de către Consiliul Județean Argeș, în calitate de deținător temporar 
al acestuia. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.5 
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-VIII- 

          Trecându-se la punctul VIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
darea în folosință gratuită Inspectoratului pentru Situații de Urgență ,,Căpitan 
Puică Nicolae” Argeș a unui bun mobil aflat în patrimoniul Județului Argeș. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.6 
 
 

-IX- 

          Trecându-se la punctul IX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
constituirea dreptului de administrare în favoarea Unității de Asistență Medico – 
Socială Domnești asupra bunurilor imobile și mobile necesare desfășurării 
activității, situate în Domnești, str. Al. I. Cuza, nr. 104A, jud. Argeș.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.7 
 
 
 

-X- 

          Trecându-se la punctul X al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
constituirea dreptului de administrare în favoarea Direcției Generale de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Argeș asupra imobilului teren și clădire 
în care își desfășoară activitatea Centrul de Zi pentru copii/tineri cu dizabilități 
Șanse Egale Domnești.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.8 



8 

 

 
 

-XI- 

          Trecându-se la punctul XI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre pentru 
înlocuirea Anexei nr. 1 la Hotărârea Consiliului Județean Argeș nr. 
346/15.12.2022 privind atribuirea în folosință cu titlu gratuit Spitalului de 
Pediatrie Pitești a imobilului compus din construcții și teren în care își 
desfășoară activitatea, situat în Pitești, str. Dacia nr. 1, aflat în domeniul public 
al Județului Argeș.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.9 
 
 

-XII- 

          Trecându-se la punctul XII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
dezmembrarea imobilului cu nr. cadastral 82039 Vedea înscris în C.F. 82039 
Vedea, în două loturi. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.10 
 
 

-XIII- 

          Trecându-se la punctul XIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea intenției de cumpărare a terenului în suprafață de 68 m.p. (înscris în 
C.F. 99359 Pitești), în vederea amenajării unei parcări pentru Centrul de 
Transfuzie Sanguină Argeș.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.11 
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-XIV- 

          Trecându-se la punctul XIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Studiului de fezabilitate, a indicatorilor tehnico-economici și a 
devizului general actualizat -   faza S.F. pentru obiectivul de investiţii “Pistă 
pentru biciclete continuă pe DJ 703E Piteşti (DN 67B) Lupueni - Popeşti - 
Lunguieşti - Cocu (DJ 703B),  pentru sectorul  de  drum cuprins între Km 2+237 
- 12+337, L=l0,100 Km, în comunele Moşoaia şi Băbana, Judeţul Argeş, Pistă 
pentru biciclete continuă pe DJ 678A, pentru sectorul de drum cuprins între Km 
42+496 - 49+095 și pe DJ 703H, pentru sectorul de drum cuprins între Km 
12+863 - 14+550, L=8,286 Km în comunele Tigveni, Cepari și Șuici, Judeţul 
Argeş și Pistă pentru biciclete continuă pe DJ 703H pentru sectorul de drum 
cuprins între Km 14+658 - 17+368, L=2,710 Km în comuna Șuici, Județul 
Argeş”.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.12 
 
 

-XV- 

          Trecându-se la punctul XV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea plății cotizației  Consiliului Județean Argeș ca membru al  Asociației 
de Dezvoltare Intercomunitară Argeș, pentru anul 2025.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.13 
 
 

-XVI- 

          Trecându-se la punctul XVI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Planului de restructurare a Centrului de Integrare prin Terapie 
Ocupațională Tigveni pentru perioada 2024 – 2025. 
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Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.14 
 
 

-XVII- 

          Trecându-se la punctul XVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea costului mediu lunar de întreținere și a contribuției lunare de 
întreținere datorate de beneficiarii serviciilor furnizate de Unitatea de Asistență 
Medico – Socială Călineşti în anul 2025, sau după caz de aparținătorii, 
susținătorii și/sau de reprezentanții legali ai acestora. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.15 
 
 

-XVIII- 

          Trecându-se la punctul XVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea costului mediu lunar de întreținere și a contribuției lunare de 
întreținere datorate de beneficiarii serviciilor furnizate de Unitatea de Asistență 
Medico – Socială Dedulești în anul 2025, sau după caz de aparținătorii, 
susținătorii și/sau de reprezentanții legali ai acestora.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.16 
 
 

-XIX- 

          Trecându-se la punctul XIX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea costului mediu lunar de întreținere și a contribuției lunare de 
întreținere datorate de beneficiarii serviciilor furnizate de Unitatea de Asistență 
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Medico – Socială Domnești în anul 2025, sau după caz de aparținătorii, 
susținătorii și/sau de reprezentanții legali ai acestora.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.17 
 
 
 
 
 

-XX- 

          Trecându-se la punctul XX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea costului mediu lunar de întreținere și a contribuției lunare de 
întreținere datorate de beneficiarii serviciilor furnizate de Unitatea de Asistență 
Medico - Socială Rucăr în anul 2025,  sau după caz de aparținătorii, susținătorii 
și/sau de reprezentanții legali ai acestora. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.18 
 
 

-XXI- 

          Trecându-se la punctul XXI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea costului mediu lunar de întreținere și a contribuției lunare de 
întreținere datorate de beneficiarii serviciilor furnizate de Unitatea de Asistență 
Medico – Socială Șuici în anul 2025,  sau după caz de aparținătorii, susținătorii 
și/sau de reprezentanții legali ai acestora. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.19 
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-XXII- 

          Trecându-se la punctul XXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea costului mediu lunar de întreţinere pe grade de dependențǎ, pentru 
persoanele vârstnice internate în  Căminul pentru Persoane Vârstnice Mozăceni-
Argeș pentru anul 2025.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.20 
 
 

-XXIII- 

          Trecându-se la punctul XXIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea încheierii Acordului de Asociere între Județul Argeș și Universitatea 
Națională de Știință și Tehnologie Politehnică București - Centrul Universitar 
Pitești - Facultatea de Științe Economice și Drept.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.21 
 
 

-XXIV- 

          Trecându-se la punctul XXIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea cuantumului și plata cotizaţiei pentru Adunarea Regiunilor Europene, 
pe anul 2025.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.22 
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-XXV- 

          Trecându-se la punctul XXV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea cuantumului și plata cotizaţiei pentru Asociaţia Internaţională a 
Regiunilor Francofone, pe anul 2025.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.23 
 
 

-XXVI- 

          Trecându-se la punctul XXVI al ordinii de zi – Proiect de privind 
aprobarea cuantumului și plata cotizației pentru Asociaţia Localităților și 
Zonelor Istorice și de Artă din România, pe anul 2025. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.24 
 
 
 

-XXVII- 

          Trecându-se la punctul XXVII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind aprobarea cuantumului și plata cotizației pentru Asociația Directorilor 
economici și Contabililor din județele din România, pe anul 2025.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.25 
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-XXVIII- 

          Trecându-se la punctul XXVIII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind aprobarea cuantumului și plata cotizației pentru Asociația Secretarilor 
Generali ai Județelor din România, pe anul 2025.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.26 
 
 
 

-XXIX- 

          Trecându-se la punctul XXIX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea cuantumului și a plății cotizației Uniunii Naționale a Consiliilor 
Județene din România, pe anul 2025.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.27 
 
 
 

-XXX- 

          Trecându-se la punctul XXX al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Raportului pentru anul 2024 referitor la stadiul realizării măsurilor din 
Planul de menținere a calității aerului în Județul Argeș.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.28 
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-XXXI- 

          Trecându-se la punctul XXXI al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea Devizului General la finalizarea lucrărilor și a Bugetului proiectului 
aferente proiectului cu titlul ,,Extindere și dotare spații de urgență și amenajări 
incinta Spitalul Județean de Urgență Pitești”, cod SMIS 119306. 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.29 
 
 
 
 
 

-XXXII- 

          Trecându-se la punctul XXXII al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind stabilirea tarifelor de călătorie pentru serviciile publice de transport pe 
care Operatorii le vor aplica călătorilor pentru 7 din cele 8 grupe din Programul 
de transport din județul Argeş.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.30 
 
 
 
 
 
 

-XXXIII- 

          Trecându-se la punctul XXXIII al ordinii de zi –  Proiect de hotărâre 
privind aprobarea încheierii protocolului de colaborare dintre Consiliul Județean 
Argeș și Muzeul Viticulturii și Pomiculturii Golești. 
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Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.31 
 
 
 

-XXXIV- 

 

          Trecându-se la punctul XXXIV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind desemnarea reprezentantului Consiliului Județean Argeș în Consiliul de 
Administrație al Casei de Asigurări de Sănătate Argeș.  

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.32 
 
 
 

-XXXV- 

          Trecându-se la punctul XXXV al ordinii de zi – Proiect de hotărâre 
privind actualizarea denumirii și menținerea participării la cofinanțarea 
proiectului “Sprijin pentru pregătirea aplicaţiei de finanţare şi a documentaţiilor 
de atribuire pentru proiectul regional de dezvoltare a infrastructurii de apă şi apă 
uzată din judeţul Argeş, în perioada 2014 - 2020 - Etapa II” finanțat prin 
Programul Dezvoltare Durabilă (PDD). 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu – Discuții? Voturi împotrivă ? 
Abțineri?  Nu sunt! 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 
    S-a adoptat Hotărârea nr.33 
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-XXXVI- 

          Trecându-se la punctul XXXVI al ordinii de zi – Raport privind 
activitatea Comisiei pentru Protecția Copilului Argeș pe semestrul II 2024  

   S-a luat la cunoștință. 
 
 
 

-XXXVII- 

          Trecându-se la punctul XXXVII al ordinii de zi – Raport privind 
activitatea Comisiei pentru Protecția Copilului Argeș pe anul 2024.  

   S-a luat la cunoștință. 
 
 

Dl vicepreședinte Marius-Florinel Nicolaescu - Vă mulțumesc. Ședința s-a 
încheiat. 

Şedinţa s-a încheiat la ora 12:45.  

 

  V I C E  P R E Ş E D I N T E, 

                Marius-Florinel NICOLAESCU 

 

 

 

                                                  SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI,   

                                                                                      

                                                                Ionel VOICA                                    


